

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: COMPREHENSIVE LEASING COMPANY PLC Date: 01-02-2022 01:47:19 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتكاملة للتأجير التمويلي التاريخ: 01-02-2022 01:47:19 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of COMPREHENSIVE LEASING COMPANY PLC cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 13:30 on 10-02-2022 at ZOOM Meeting to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة المتكاملة للتأجير التمويلي دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 10-02-2022 الساعة 13:30 في وسائل الاتصال المرئي و الالكتروني ZOOM Meeting وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>Approving the amendment of the Memorandum of Association and Articles of Association to become as follows: a. Memorandum of Association: Amending Article (3) of the Memorandum of Association to become as follows: The company's authorized, subscribed and paid-up capital consists of JOD 15,000,000 (Fifteen Million Jordanian Dinars), the value of one share being one Jordanian dinars. b. Articles of Association: Amending Article (3) and (7) of the Articles of Association to become as follows: The company's authorized, subscribed and paid-up capital consists of JOD 15,000,000 (Fifteen Million Jordanian Dinars), the value of one share being one Jordanian dinars.</p>	<p>الموافقة على تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي ليصبح كما يلي: أ. <u>عقد التأسيس</u>: تعديل المادة (3) من عقد التأسيس لتصبح كما يلي: يتكون رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب به والمدفوع من (15,000,000) دينار (خمسة عشر مليون دينار) قيمة السهم الواحد دينار أردني. ب. <u>النظام الأساسي</u>: تعديل المادة (3) و (7) من النظام الأساسي لتصبح كما يلي: يتكون رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب به والمدفوع من (15,000,000) دينار (خمسة عشر مليون دينار) قيمة السهم الواحد دينار أردني.</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Increasing the company's capital from (10,000,000) million shares / dinars to become (15,000,000) million shares / dinars, by distributing bonus shares to shareholders, which constitute 50% of the retained earnings, each according to</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح والمكتتب به من (10,000,000) مليون سهم / دينار ليصبح (15,000,000) مليون سهم / دينار، عن طريق توزيع أسهم مجانية للمساهمين والتي تشكل ما نسبته 50% وذلك من الارباح المدورة وكل بنسبة مساهمته برأس مال الشركة كما هم في نهاية اليوم الخامس عشر من موافقة هيئة الأوراق المالية.</p>

<p>the proportion of his contribution to the company's capital as they are at the end of the fifteenth day from the approval of the Securities Commission.</p>	
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Samer Al Qtishat</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Al Qtishat</p>